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PROTOKÓŁ NR XIX/2020 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 29 kwietnia 2020 r. 
 
 
Sesja trwała od godz. 14:03  do godz. 16.00. 
 
Na sali obecnych było 13 radnych, zaś udział w formie zdalnej potwierdziło 2 radnych - 
(Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik). 
Łącznie w Sesji udział brało 15 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 
• Grzegorz Ambroziak       - Burmistrz Gminy Żychlin. 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych oraz Burmistrza Gminy – Grzegorza Ambroziaka 
oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających transmisję dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – „Szanowni Państwo! 
Z uwagi na obecnie panujące warunki pandemii COVID-19 i wprowadzone przez Radę 
Ministrów środki bezpieczeństwa, organizując sesję Rady Miejskiej, umożliwiliśmy Radnym : 
- udział bezpośredni przy zachowaniu wszystkich norm bezpieczeństwa 
- udział zdalny za pośrednictwem systemu Rada i głosowania zdalnego 
Kworum Rady określona zostanie jako łączna liczba Radnych biorących udział w sesji                      
w systemie mieszanym.  
 Zgodnie z normami prawnymi sesja odbywa się bez udziału publiczności.  
W praktyce są to zastosowane przepisy ustawy o przeciwdziałaniu „COVID”.  
Co do stwierdzenia kworum: 
Poza obecnymi na sali radnymi, kworum w celu stwierdzenia prawomocności sesji, zostanie 
potwierdzone drogą zdalną – o godzinie rozpoczęcia sesji poprzez przesłanie przez 
Radnego komunikatu:  
Potwierdzam zdalne uczestnictwo w sesji w dniu 29 kwietnia 2020 r. sms lub telefonicznie. 
Radni Miejscy pracujący zdalnie, o wyznaczonej godzinie sesji, powinni mieć przygotowane 
tablety do głosowania i obserwować sesję on-line na wskazanej im wcześniej stronie 
internetowej: gminazychlin.tv-polska.eu 
W przypadku wystąpienia problemów technicznych związanych z połączeniem internetowym 
Przewodnicząca Rady umożliwi oddanie głosu Radnemu zdalnie w formie połączenia 
telefonicznego na wcześniej wskazany numer telefonu, przy uruchomionej funkcji 
„głośnomówiący”. 
Materiały przekazane Radzie Miejskiej, poza standardowym uzasadnieniem, opatrzone były 
w razie konieczności, dodatkowym objaśnieniem proponowanych zmian.  
Radni mieli również możliwość przesłania pytań do poszczególnych projektów uchwał i 
sprawozdań na adres sekretariat@gminazychlin.pl. Odpowiedzi udzielane były niezwłocznie.  
W sprawach różnych poza bezpośrednio uczestniczącymi zostaną odczytane przesłane nam 
tą samą drogą pytania i wnioski RM. Odpowiedzi na nie udzielimy w formie pisemnej po 
sesji.” 
 
Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej 
prawomocność do podejmowania uchwał.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi bądź  inne propozycje do porządku obrad. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2020 r., 
b) o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 

2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej,  
c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
e) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu, 
f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu, 
g) o zmianie Uchwały Nr XV/66/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 

2019 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Żychlin”,  

h) o zmianie Uchwały Nr XV/67/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 

2019 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

i) określenia „ Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2020 rok”, 

j) zmiany statutu Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie, 
k) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny  
w Gminie Żychlin na lata 2017 – 2019” w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie 
zadań z zakresu wspierania rodziny za 2019 r.  

4. Przyjęcie informacji z  realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2019 rok”  oraz „ Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii” -  za 2019 r. 

5. Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi za 2019 r. 

6. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2020 rok. 
7. Przyjęcia planów pracy komisji Rady na 2020 rok.  
8. Sprawy różne. 
9. Przyjęcie Protokołu Nr XVIII/2020 dnia 12 lutego 2020 r. 
10. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2020 r.,  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 
2020r. 
 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, iż projekt uchwały 

związany jest przede wszystkim z przeznaczeniem kwoty mającej zabezpieczyć kwestie 

remontowe w Żychlińskim Domu Kultury. Przy czym nie proponujemy zabezpieczenia nowej 
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wartości tylko przenosimy oszczędności wynikające z zakazów w obecnej sytuacji oraz 

niewydatkowania z zakresu działalności kulturalnej. Z tego tytułu mamy możliwość 

przeniesienia oszczędności na modernizację. Poruszył problem związany z energią 

elektryczną oraz oświetleniem na sali w ŻDK (sala koncertowa oraz kameralna), gdzie 

wstępne wyliczenia szacowane są na kwotę 100.000,00 zł.  Ponadto poruszył temat tak 

kwot jak: 

• kwota 66.235 zł – zwiększono plan wydatków przeznaczonych na wynagrodzenia i 

pochodne, w związku z koniecznością zatrudniania pracowników w ramach 

programów aktywizujących zawodowo osoby bezrobotne. 

• kwota 28 zł – ponadplanowe dochody uzyskane z tytułu zapłaty odsetek od 

nieterminowego regulowania należności z tytułu najmu lokali, czynszu dzierżawnego 

i przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. 

• kwota 159 zł – ponadplanowe dochody uzyskane z tytułu prowizji podatku 

dochodowego od osób fizycznych. 

Dodał, iż prawdopodobnie gmina nie zaciągnie w roku bieżącym żadnych zobowiązań 

finansowych. 

 

Krzysztof Wojtalewicz – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytał o termin 

rozpoczęcia modernizacji oświetlenia  ŻDK? 

 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – odpowiedział, że po przyjęciu projektu 

uchwały przekaże informację Pani Dyrektor ŻDK aby rozpoczęła przygotowania do 

kosztorysowania wszystkich prac.  

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2020 r. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 r.  

głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.  

 „przeciw”           -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2020 r.  

 

Uchwała Nr XIX/90/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

b) o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 

2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
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Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, iż projekt ten jest 

konsekwencją wprowadzanej zmiany w budżecie gminy. Mamy tu do czynienia z jeszcze 

jedną istotną zmianą, która bezpośrednio w budżecie tego roku się nie pojawia, natomiast 

pojawia się jako zapis do wieloletniego zadania w postaci gazyfikacji gminy Żychlin. Dodał, 

iż przygotowania odbywają się w sposób płynny. Firma gazownicza uzyskuje wszelkie 

niezbędne dokumenty planistyczne, pozwolenia na budowy oraz wybiera wykonawcę robót 

budowlanych związanych z siecią gazową. W związku z tym, że jednym z większych 

obiektów na I etapie budowy jest Szkoła Podstawowa w Grabowie, Spółka Gazownicza 

wystąpiła do Urzędu Gminy o podpisanie umowy przyłączeniowej, której koszt wynosi 

7.800,00 zł. Jest możliwość rozpoczęcia pracy jeszcze w tym roku. Jeżeli uchwała ta 

zostanie podjęta, w najbliższych dniach zostanie podpisana umowa przyłączeniowa dla SP 

w Garbowie. 

 

Stanisław Szymański – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytał kiedy rozpocznie się 

przyłączenie indywidualne mieszkańców do sieci ? 

 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – podstawą do dalszego działania dla 

spółki gazowniczej będzie wybudowanie sieci magistralnej. Sieci przyłączeniowe będą 

budowane po tym jak PSG ogłosi, że zbiera wnioski na przyłączenie. W tej sytuacji my jako 

mieszkańcy indywidualni czekamy na informację o możliwości składania wniosków. 

 

Sylwia Sobierańska – Radna Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytała o przypuszczalny 

termin możliwości składania wniosków o przyłączenie przez mieszkańców? 

 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – odpowiedział, iż nie znamy 

przypuszczalnego terminu składania wniosków przez mieszkańców. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 
Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.  

 „przeciw”           -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Uchwała Nr XIX/91/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował o przygotowaniu dwóch 
projektów uchwał dotyczących wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Dodał, iż w jednej 
z nich dokonano korekty, którą przekazano Radnych w formie papierowej. Zgodnie  
z dyspozycją w ustawie o gospodarowaniu nieruchomościami komunalnymi zbycie odbędzie 
się w formie przetargu nieograniczonego. Zmiana polega na tym, że w uchwale nie jest 
zapisane w jakiej formie zostanie zbyta nieruchomość, ponieważ wynika ona bezpośrednio z 
ustawy. Poinformował również o firmie, która chce działać na terenie przy ulicy Al. 
Racławickie. Jest to teren należący do gminy. Została tam wydzielona powierzchnia dwóch 
działek licząca 1 ha wraz z budynkiem magazynowym zabudowanym.  
 
Sylwia Sobierańska – Radna Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytała o wycenę 
nieruchomości? 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – wycena przed pandemią wynosiła 
niecałe 800.000,00 zł plus VAT. 
 
Rafał Zajączkowski – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytał czy przewiduje się 
udzielenie dotacji celowej dla Samorządowego Zakładu Budżetowego ze sprzedaży budynku 
magazynowego ? 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – na tym etapie nie prowadzimy takiej 
analizy. Jesteśmy w trakcie przeprowadzania komercjalizacji działalności w związku z czym 
cały majątek, wszystkie elementy mające wpływ na majątek (zwiększenie, zmniejszenie) 
muszą być uwzględniane do wykonywanych analiz przez firmę wykonującej 
przeprowadzenie komercjalizacji.  
 
Rafał Zajączkowski – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytał o przewidywany termin 
zakończenia prac nad komercjalizacją zakładu? 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – odpowiedział, iż trzymamy się terminu 
majowego. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara Wypych; 

Zbigniew Wypych; Paulina Żurawik.  

 „przeciw”           -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   2 radnych - Sylwia Sobierańska; Rafał Zajączkowski; 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości. 

Uchwała Nr XIX/92/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – podobnie jak w podpunkcie c) mamy do 
czynienia z wyrażeniem zgody na zbycie nieruchomości. Tym razem bezpośrednio w 
podstrefie ekonomicznej przy ulicy 1 Maja. Jesteśmy w kontakcie z dwoma firmami, które 
wskazały pisemnie chęć  zakupu nieruchomości w Łódzkiej Strefie Ekonomicznej. Na tym 
etapie nie posiadamy wyceny nieruchomości. 
 
Stanisław Szymański – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytał czy jest określony 
obszar do zbycia? 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – na daną chwilę mówimy o terenie, który 
ma powierzchnię prawie 4,5 ha (wraz z terenami zielonymi itp.). 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   

„przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości. 

Uchwała Nr XIX/93/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

e) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, iż w poprzednich latach 
bonifikata oscylowała między 95-99%.  
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Rafał Zajączkowski – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zaproponował bonifikatę w 
wysokości 100% od opłat rocznych. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – zaproponował 99%, gdyż bonifikata 
100% jest zwolnieniem definicyjnym, które przysługuje w innym aspekcie - przy uchwalaniu 
zwolnień podatkowych. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. 
Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych 
z tytułu trwałego zarządu 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   

„przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. 

 

Uchwała Nr XIX/94/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. 
Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych 
z tytułu trwałego zarządu 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   

„przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. 

 

Uchwała Nr XIX/95/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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g) o zmianie Uchwały Nr XV/66/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 

2019 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Żychlin”,  

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XV/66/2019 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował o pojawieniu się wraz ze 
zmianą przepisów nowej frakcji „bioodpadów”, która została ujęta w uchwale. Poruszył temat 
procedury przetargowej wywozu nieczystości. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr XV/66/2019 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 
Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XV/66/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
25 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Żychlin” 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   

„przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XV/66/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia 

„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 

Uchwała Nr XIX/96/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

h) o zmianie Uchwały Nr XV/67/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 

2019 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XV/67/2019 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – adekwatnie do poprzedniej uchwały 
wprowadzony jest element nowej frakcji „bioodpadów”. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr XV/67/2019 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XV/67/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
25 listopada 2019 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   
„przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XV/67/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Uchwała Nr XIX/97/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

i) określenia „ Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2020 rok”, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  w sprawie określenia „ Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz  zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Żychlin na 2020 rok”. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował o upoważnieniu dwóch 
firm do przeprowadzania usług z zakresu programu.  
 

Ewa Wypych – Radna Rady Miejskiej w Żychlinie –  zapytała czy kwota 1.000,00 zł 

przeznaczona w ubiegłym roku na wyżywienie bezdomnych kotów została w jakiś sposób 

zagospodarowana?  

 

Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – odpowiedź zostanie przekazana drogą 

mailową. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie określenia „ Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Żychlin na 2020 rok”. 
Za podjęciem uchwały w sprawie określenia „ Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz  zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2020 rok”. 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   
„przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia „ 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Żychlin na 2020 rok”. 

Uchwała Nr XIX/98/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

j) zmiany statutu Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany statutu 
Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – jest to uchwała porządkująca i  
umożliwiająca dokonanie kolejnych zmian, które wynikają z podjętych wcześniej uchwał. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany statutu 
Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie. 
Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany statutu Samorządowego Zakładu Budżetowego w 
Żychlinie 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany statutu 

Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie. 

Uchwała Nr XIX/99/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

k) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2020 rok. 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 
Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.  

Uchwała Nr XIX/100/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do p-tu 3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Żychlin na lata 2017 – 2019” w tym z realizacji przez MGOPS w 

Żychlinie zadań z zakresu wspierania rodziny za 2019 r. 

 
Do sprawozdania nie zgłoszono żadnych uwag.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.  
 
Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin na 
lata 2017 – 2019” w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań z zakresu wspierania 
rodziny za 2019 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Do p-tu 4. Przyjęcie informacji z  realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok”  oraz „ Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii” -  za 2019 r. 

 

Do informacji nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę. 
 
Informacja z  realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2019 rok”  oraz „ Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” -  za 
2019 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Do p-tu 5. Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Żychlin z 

organizacjami pozarządowymi za 2019 r. 

 

Do informacji nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę. 
 
Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi 
za 2019 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Do p-tu 6. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2020 rok. 

 

Do planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2020 rok nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 
2020 rok. 
Za przyjęciem planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2020 rok 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 
2020 rok. 
 

Do p-tu 7. Przyjęcia planów pracy komisji Rady na 2020 rok. 

 

Do planów pracy Komisji Rady na 2020 rok nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planów pracy Komisji Rady na 2020 rok. 
Za przyjęciem planów pracy Komisji Rady na 2020 rok 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.   
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2020 rok. 
 
Do p-tu 8. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu w sprawach różnych. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – omówił bieżącą sytuację związaną z 
wirusem COVID-19, funkcjonowaniem urzędu i targowicy miejskiej oraz kwestię związaną z 
odmową udostępnienia danych osobowych Poczcie Polskiej do tegorocznych wyborów. 
Dodał, iż wpłynął e-mail od Radnego p. Rafała Klimczaka odnośnie sprzedaży 
nieruchomości z zapytaniem  o elementy zagospodarowania. Przedsiębiorstwo może działać 
w zakresie gospodarczym, produkcyjnym, składowo-magazynowym w skali dostosowanej do 
warunków miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  
 
Ewa Wypych – Radna Rady Miejskiej w Żychlinie –  zapytała o plany w związku z 
postawieniem w miejscowości Dobrzelin (dworek)  nowej bramy? 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – odpowiedział, iż jest to sprawa do 
omówienia w przyszłości, gdyż pojawił się temat odsprzedania od gminy tego terenu. 
 
Sylwia Sobierańska – Radna Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytała czy urząd sprawuje 
nadzór nad zachowaniem bezpieczeństwa i higieny na targowicy miejskiej w dni handlowe? 
Czy nasze przedszkola samorządowe są gotowe na to aby 6 maja rozpocząć pracę? 
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Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – odnośnie otwarcia przedszkoli 
poinformował, iż jesteśmy na bieżąco i czekamy za rozporządzeniem. Pomimo tego, że 
jednostki były zamknięte dla uczniów to obsługa w nich funkcjonowała. W związku z tym po 
wydaniu rozporządzenia jesteśmy przygotowani na ponowne otwarcie. Nadzór nad targowicą 
miejską sprawuje Spółka MIG-MA. 
 
Rafał Zajączkowski – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zgłosił, iż od dwóch dni na Os. 
Wyzwolenia brak jest oświetlenia ulicznego (przy ulicy Okoniewskiego, Żeromskiego).  
 
Stanisław Szymański – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – w związku z panującym 
wirusem zapytał o zadania inwestycyjne na ten rok oraz sposób przyjmowania podatku?  
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – odpowiedział, iż nie rezygnujemy z 
żadnego zadania, mogą być ewentualne przesunięcia czasowe. Podatek wpłacany zostaje 
na konto bankowe urzędu. Do końca maja nie pobieramy odsetek. Poinformował o 
ograniczeniu koszenia trawników ze względu na to, że wyższa trawa zatrzymuje wilgoć. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zasugerował aby w kwestii 
braku oświetlenia ulicznego kontaktować się bezpośrednio z firmą ENERGA.  
 
Rafał Zajączkowski – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – poruszył temat komunikacji 
miejskiej, która traci na dochodach. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował o zastosowaniu 
mechanizmu umorzeń w celu odciążenia finansowego zakładu. 
 
Do p-tu 9.  Przyjęcie Protokołu Nr XVIII/2020 dnia 12 lutego 2020 r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
 

Za przyjęciem Protokołu XVIII/2020 dnia 12 lutego 2020 r. 
głosowało   - 15 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik.  

„przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.    

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
 
 
Do p-tu 10. Zakończenie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
Zamknęła XIX Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
A.Garstka 
                                                                                                    /-/Elżbieta Wanda Sikora 


